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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2016. április 27-én. 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 
 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, 

Simonek Antal, Szivek Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: Tisztelettel köszöntöm ülésünkön a 
képviselőket és a megjelent vendégeket. Vöröskői István polgármester úr 

szabadságát tölti ezért a mai ülésen nem lesz jelen. Megállapítom, hogy a 
megválasztott 7 főből 6 jelen van, az ülés határozatképes. A kiküldött 
meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 

 
1. Az egészségügyi ellátás helyzete 

2. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban 
3. Beszámoló a család és gyermekvédelemről 
4. A rendezvényközpont kialakítása tárgyában benyújtandó pályázatról  

5. 2015. évi költségvetés módosítása 
6. 2015. évi Zárszámadási rendelet megtárgyalása 
7.  Beszámoló az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

8. Egyebek 
9. Zárt ülés – szociális kérelem elbírálása 

 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2016. 

(IV.27.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: azonnal 
 
1. Napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete 
 
Radovics Istvánné alpolgármester: Megkérem Dr. Kéninger Anna házi 

gyermekorvost, hogy beszámolóját egészítse ki, ha kívánja, ha nem akkor 
kérem a Humán bizottság elnökét, hogy a bizottság javaslatát mondja el. 
Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Köszönöm nem.  

Kara József a Humán bizottság elnöke: Köszönjük a beszámolót, 
összességében megfelelőnek találtuk. Tudjuk, hogy vannak technikai 

problémák az Egészségházban, igyekszünk orvosolni őket. 
Simonek Antal képviselő: Mi lehet az oka, hogy egyes szülők másik 
gyermekorvoshoz hordják a gyermekeiket? 



Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Ezt a szülőktől kellene megkérdezni, de 

nevezhetném divatnak is. Nem tudunk mindenki elvárásainak megfelelni. 
Radovics Istvánné alpolgármester: A kötelező védőoltások beadatásával 

vannak-e problémák? 
Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Nincs probléma, minden szülő beadatja 
a védőoltásokat. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Köszönjük a beszámolót, további jó 
munkát kívánunk. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2016. 
(IV.27.) határozata a gyermekorvos beszámolójának elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos 
beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: azonnal 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: Kérem Dr. Bús János háziorvost, hogy 
egészítse ki beszámolóját, ha kívánja. 

Dr. Bús János háziorvos: Nem, köszönöm, de a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszolok. 

Simonek Antal képviselő: Rekord számú haláleset történt az előző évben, 
mi lehet ennek az oka? A betegek hozzáállása, vagy a nem megfelelő 
szakorvos felé irányítás? 

Dr. Bús János háziorvos: Nem nevezném kiugróan magasnak a halálesetek 
számát. 16-43 szokott lenni az átlagos halálesetek száma, ez évenként 

változó, nem kell az okokat keresni. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Mennyire általános az országos 
statisztika ránk vonatkoztatva, a megbetegedéseket tekintve? 

Dr. Bús János háziorvos: Ez a körzet sem különbözik az országostól. Az 
alkoholos életvitel miatti halálozás már nem számottevő, a rákos 
megbetegedések száma viszont emelkedett. 

Simonek Antal képviselő: A nyugdíjhoz közeledik doktor úr, szeretnénk 
érdeklődni a terveiről? 

Dr. Bús János háziorvos: Még 1 évem van a nyugdíjig, de szeretnék utána is 
maradni a praxisban. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Kérem, a Humán Bizottság elnökét 

ismertesse a bizottság véleményét. 
Kara József a Humán Bizottság elnöke: A bizottság elfogadásra javasolja a 
beszámolót. 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2016. 

(IV.27.) határozata a háziorvos beszámolójának elfogadásáról 



 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Bús János háziorvos beszámolóját 
elfogadja. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: azonnal 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: Felkérem Dr. Gergely Ákos fogorvost, 
hogy egészítse ki beszámolóját, ha kívánja. 

Dr. Gergely Ákos fogorvos: Örök a küzdelem az iskolában, hogy a 
szűréseken részt vevő gyerekeket el tudjuk látni. 10-ből 1-et hoznak vissza 

ellátásra. Nagyon fontos lenne tudatosítani a szülőkben, hogy a felnőttkori 
szív és érrendszeri betegségek, cukorbetegség, anyagcsere betegségek 
kialakulásához is nagyban hozzájárul a gyermekkortól elhanyagolt fogazat. 

Kara József Humán Bizottság elnöke: A szűréseken csak betekintés és 
javaslat történik? 

Dr. Gergely Ákos fogorvos: Beavatkozás nem történik, mert ahhoz szülői 
hozzájárulás szükséges. 
Szivek Péter képviselő: Prevencióként tanulságos volna a fogorvosi 

beszámolót felrakni a honlapra és a legközelebbi újságunkban is 
megjelentetni. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2016. 
(IV.27.) határozata a fogorvos beszámolójának elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Gergely Ákos fogorvos beszámolóját 
elfogadja. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: azonnal 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: Salánkiné Radovics Mónika Ildikó 
védőnő beszámolóját is kiküldtük, van-e kérdés ezzel kapcsolatban? 

Simonek Antal képviselő: Milyen a kapcsolata a szülőkkel, leendő 
anyukákkal? 

Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő: 90-95%-ban együttműködőek 
a szülők. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Ha van probléma, akkor mi? 

Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő: A leggyakrabban előforduló 
probléma, hogy a 3 éves kor utáni státuszvizsgálatokra nem hozzák el a 
szülők a gyerekeket, mert dolgoznak. A 6 éves korival már nincs probléma, 

mert az már szükséges az iskolai beíratáshoz. A másik dolog pedig az oltási 
igazolások beszerzése, ha másik gyermekorvossal adatják be a kötelező 

oltást, ez kicsit időigényes. 
Radovics Istvánné alpolgármester: a rákszűrési végzettségedet tudod-e 
hasznosítani? 



Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő: 2018. év végéig kell a 

továbbképzést elvégezni, valószínűleg nem lesz kötelezően ellátandó feladat, 
csak azoknál, akik vállalják. Szerződést is kell majd kötni valamelyik 

laborral. Központi lista alapján kell majd a meghívólevelet kiküldeni az 
érintetteknek 3 évente. Elég sok még a megválaszolatlan kérdés e 
témakörben. 

Kara József Humán bizottság elnöke: elég soknak tűnik nekem az 5 fő 
magas vérnyomásos problémával kezelt 8. osztályos gyermek. Ez miből 
adódik, van-e szociális háttere? 

Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Az elhízásnak tudható be, és nem a 
szociális helyzetnek. Nem a gyerekek hibája, a szülők hozzáállásán kellene 

változtatni. Nehéz a szülőket jobb, tudatosabb táplálkozásra ösztönözni. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2016. 

(IV.27.) határozata a védőnő beszámolójának elfogadásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő 

beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: azonnal 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: Köszönjük az egészségügyi dolgozók 
munkáját, hozzáállását, együttműködését. 
 

2. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: Anyakönyvezés, népesség 

nyilvántartás 
 
Radovics Istvánné alpolgármester: A beszámolót kiküldtük, van-e kérdés, 

hozzászólás, kiegészítés? Nincs. A beszámoló jól összeszedett, a szokásos 
tájékoztató jellegű adatokat tartalmazza.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2016. 
(IV.27.) határozata az Anyakönyvezés, népesség nyilvántartásról szóló 
beszámolóról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Farkas Krisztina anyakönyvvezető, 
igazgatási főelőadó beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: azonnal 
 
3. Napirendi pont 

Beszámoló a gyermek és családvédelemről 



 

Radovics Istvánné alpolgármester: Üdvözlöm az időközben megérkező Tóth 
Krisztián intézményvezetőt, kívánja-e kiegészíteni a kiküldött beszámolót? 

Tóth Krisztián intézményvezető: 2015. július végén jelent meg a törvény, 
mely szerint integrált munkakörben végezzük a családsegítő és gyermekjóléti 
feladatokat. A változás fő eleme, hogy a járásközpontok lettek kialakítva a 

hatósági ügyek intézésére. 2016. január 1-től ezt a feladatot az esztergomi 
járásközpont látja el. 
Simonek Antal képviselő: Az új kolleginának kell egy kis idő, hogy 

megismerje a lakosokat. 
Kochnyák Sándor képviselő: Mi eddig is segítettük az itt dolgozókat. Ezt a 

továbbiakban is fel tudjuk ajánlani. 
Tóth Krisztián intézményvezető: Mielőtt idekerült, már dolgozott ebben a 
munkakörben, tehát van tapasztalata. Az előző kolleginától úgy vette át a 

gondozottakat, hogy személyesen találkozott mindenkivel. Köszönöm az 
önkormányzat együttműködését. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2016. 
(IV.27.) határozata Tóth Krisztián intézményvezető beszámolójának 
elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Tóth Krisztián intézményvezető 

beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: azonnal 
 
4. Napirendi pont 
A rendezvényközpont kialakítása tárgyában benyújtandó pályázatról 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: Két kérdésben kellene dönteni a 
pályázat kapcsán: az egyik, hogy földhivatali eljárás keretében módosítani 
kell a bejegyzést, törölve a „Kisiskola” megnevezést, „Rendezvényközpont” 

besorolásúra. A másikban pedig pontosítani kell a pályázati összegeket, 
ugyanis a napokban lett véglegesítve.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 72/2016. 
(IV.27.) határozata az önkormányzat tulajdonát képező, kivett, 
általános iskola besorolású, 586. hrsz.-ú, természetben Kesztölc 

Széchenyi u. 12. alatt fekvő, „Kisiskola” megnevezésű ingatlan 
földhivatali bejegyzésének módosításáról 

 
Kesztölc Község Önkormányzata módosítja az önkormányzat tulajdonát 
képező, kivett, általános iskola besorolású, 586. hrsz.-ú, természetben 

Kesztölc Széchenyi u. 12. alatt fekvő, „Kisiskola” megnevezésű ingatlan 



besorolását „Rendezvényközpont” besorolásúra, és utasítja a Polgármesteri 

hivatal ügyintézőjét, hogy a bejegyzés módosítása érdekében keresse meg az 
Esztergom Járási Földhivatalt. 

 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: 2016. május 30. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 73/2016. 
(IV.27.) határozata a „Településképet meghatározó épületek külső 

rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesztése, 
energetikai korszerűsítés (VP-6-7.4.1.1-16)” pályázaton való részvételről 
 

Kesztölc Község Önkormányzata pályázik a „Településképet meghatározó 
épületek külső rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozása, 

fejlesztése, energetikai korszerűsítés (VP-6-7.4.1.1-16)” pályázaton az 
önkormányzat tulajdonát képező 586. hrsz.-ú, természetben Kesztölc 
Széchenyi u. 12. alatt fekvő épület energetikai felújítására.  

A projekt címe: A kesztölci rendezvényközpont energetikai korszerűsítése 
A projekt teljes bekerülési költsége 43.475.639.-Ft, elszámolható költsége 
43.475.639.- Ft, önerő 10.868.910.-Ft.  

Az igényelt támogatás összege: 32.606.729.-Ft. 
A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a szükséges önerőt az 

önkormányzat költségvetésében elkülöníti.  
 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: 2016. május 30. 
 

5. Napirendi pont 
A 2015. évi költségvetési rendelet módosítása 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: A pénzügyi bizottság megtárgyalta a 
módosítást. Kérem, a bizottság elnökét tájékoztasson bennünket a bizottság 
javaslatáról. 

Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, elfogadásra javasolja, a módosításra a többletbevételek miatt 

van szükség. 
  
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2016. 

(IV.28.) rendelete az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 
1/2015.(II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
6. Napirendi pont 

2015. évi zárszámadási rendelet 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: Kérem a témában a pénzügyi bizottság 
véleményét. 



Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság és a Képviselő-

testület a teljesítést év közben figyelemmel kísérte, így számukra sem 
ismeretlenek a benne foglaltak. A bizottság elfogadásra javasolja a rendeletet. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2016.(IV.28.) 
önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról 
 
7. Napirendi pont 

Beszámoló az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: polgármester úr az alábbiak szerint 
összeszedte az eseményeket. Ezek időrendben: 

- Április 2-3. Labrador verseny a község területén, különdíj serleget 
adtunk. 

- április 4. TEUT ellenőrzés (Klastromi utca-aszfaltozás pályázati 
utóellenőrzés) 

- április 9. nagy sikerű borverseny, köszönet a szervezőknek, segítőknek 

- április 11. Vöröskereszt helyi szervezet tisztújítása, részt vett 
- április 14. Lélekvirágok kiállítás megnyitója 
- április 16. Szülők-nevelők bálja Műv. ház 

- április 18. Hiltop támogatta alapítvány bemutatkozása, a majorban 
állami gondozásból kikerült fiatalok utógondozását végeznék 

- április 19-22. kátyúzás a faluban 240 m2 aszfaltozása 
- április 23. Pilisi futóverseny 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 74/2016. 
(IV.27.) határozata az előző ülés óta eltelt események beszámolójáról  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: azonnal 
 
8. Napirendi pont 

Egyebek 
Az iskolaközösség átalakítása 

Radovics Istvánné alpolgármester: Mint ismert, az oktatási intézmény 
állami fenntartásba adása után is fennmaradt az előtte kialakított 
iskolaközösség. A közelmúltban Leányvár község önkormányzat jelezte a 

KLIK felé, hogy a továbbiakban nem kívánja fenntartani a Pilisi Általános 
Iskolák Közösségét. Ez után keresett meg minket is a KLIK, hogy 

véleményünket kérje. A megkeresést kiküldtük. Nincs már jelentősége a 
társulásnak. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 



 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 75/2016. 
(IV.27.) határozata a Kincses József tagiskola önállósulásáról 

 
Kesztölc Község Önkormányzata támogatja a PÁIK átszervezését olyan 
módon, hogy az egyes tagintézmények önállóan folytassák tevékenységüket 

tovább a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában. 
 
Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: 2016. május 30. 
 

Képviselői előterjesztés a kötelező migránsbefogadás ügyében 
 
Radovics Istvánné alpolgármester: Simonek Antal képviselő társunk 

javaslatát kiküldtük. Kérdezi a képviselőt, hogy kíván-e szóban kiegészítést 
tenni? 

Simonek Antal képviselő: Az ellenőrizetlen bevándorlás komoly biztonsági 
kockázatot jelent. Ez nemcsak a terrorizmus kockázatát növeli, hanem a 
bűnözését is. Minden kormánynak kötelessége, hogy megvédje az embereket. 

Ennek támogatására javaslom az előterjesztett határozati javaslatot 
elfogadásra. 
Radovics Istvánné alpolgármester: A határozati javaslat így hangzik: 

Kesztölc Községi képviselőtestülete elutasítja a kötelező betelepítési kvótát, 
mely növeli a bűnözés kockázatát és a terrorveszélyt. A kvóta veszélyezteti 

a kultúránkat és a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan terheket 
jelentene a szociális, egészségügyi és oktatási rendszerünkre. Kérjük a 
kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális 

migránsok beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, védje meg 
Magyarországot és a magyar embereket! 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett javaslatot elfogadják-e? 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 76/2016. 
(IV.27.) határozata a kötelező betelepítési kvótáról 

 
Kesztölc Községi képviselőtestülete elutasítja a kötelező betelepítési kvótát, 
mely növeli a bűnözés kockázatát és a terrorveszélyt. A kvóta veszélyezteti 

a kultúránkat és a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan terheket 
jelentene a szociális, egészségügyi és oktatási rendszerünkre. Kérjük a 
kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális 

migránsok beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, védje meg 
Magyarországot és a magyar embereket! 

Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: folyamatos 

 



Radovics Istvánné alpolgármester: Tájékoztatom a tisztelt testületet, hogy 

az új honlap elindulása óta 3700 látogatója volt. Átlagosan 3-5 percet 
töltenek a honlapon, zömében a 35-45 közöttiek. A látogatók 64 %-a nő. A 

futóverseny után például 424-en kerestek rá honlapunkra. 
Szivek Péter képviselő: Folyamatos munkát igényel a honlap frissítése és 
aktualizálása. Megkönnyíti a lakosság informálását. 

 
A nyilvános ülésen több nem hangzott el, Radovics Istvánné alpolgármester 
az ülést bezárta. 

 
A Képviselő-testület a 77-es számú határozatában szociális támogatást 

állapított meg. 
 
 

 
 

 
Radovics Istvánné                    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
  alpolgármester       jegyző 

 
 


